
Rada Gminy Bielsk Podlaski 
Sesja 

Protokół nr XXV/2021 

XXV Sesja Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 26 lutego 2021 r. 

 

Obrady w trybie zdalnym rozpoczęto 26 lutego 2021 r. o godz. 09:10, a zakończono o godz. 

11:01 tego samego dnia. Obsługę obrad sesji prowadzono w sali konferencyjnej Urzędu 

Gminy Bielsk Podlaski, przy ul. Mickiewicza 46. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni radni: 

1. Jerzy Bajena 

2. Andrzej Borowski 

3. Mikołaj Car 

4. Jerzy Chilkiewicz 

5. Walenty Gałuszewski 

6. Mikołaj Kiryluk 

7. Alina Korszak 

8. Jan Kowalczuk 

9. Alina Kruk 

10. Albin Misiuk 

11. Stanisław Olszewski 

12. Jerzy Onacik 

13. Jerzy Pac 

14.  Lucyna Tkaczuk 

15. Anatol Grzegorz Tymiński 

Lista obecności radnych – stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

1. Otwarcie sesji. 
Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym w związku 

z § 23 ust. 9 Statutu Gminy Bielsk Podlaski Przewodniczący  Rady Gminy STANISŁAW 

OLSZEWSKI otworzył  XXV  Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski. Zwrócił  się do radnych o 

potwierdzenie kworum poprzez wciśnięcie odpowiedniego  przycisku na tablecie. Po 

usunięciu problemów technicznych 15 radnych potwierdziło swoją obecność.  

Przewodniczący poinformował, że w związku z istniejącą sytuacją związaną ze stanem 

epidemii, Sesja Rady Gminy Bielsk Podlaski odbywa się z wykorzystaniem środków 

porozumiewania się na odległość – w trybie zdalnym. Zgodnie z § 23 ust. 9 Statutu Gminy 

Bielsk Podlaski, w celu zapewnienia jednoczesnej słyszalności i widzialności każdego 

radnego z przewodniczącym prowadzącym sesję, poprosił o włączenie na tabletach obrazu, 

oraz dźwięku w przypadku zabierania głosu. Przypomniał o rozporządzeniu w sprawie 



ochrony danych osobowych w skrócie zwanym RODO wskazującym na ochronę danych 

osobowych osób fizycznych. 

Poinformował, że Sesja jest rejestrowana, transmitowana i archiwizowana na stronie 

internetowej gminy. Osoba ujawniająca dane osobowe niezgodnie z prawem ponosi pełną 

odpowiedzialność za ich upublicznienie. 

Głosowania radnych będą się odbywały za pomocą tabletów. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych. Przewodniczący stwierdził, że w  sesji uczestniczy 

15 radnych, co stanowi kworum do prowadzenia obrad Rady Gminy i podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI przywitał uczestniczących w 

sesji: 

- wszystkich radnych, 

-  Panią Wójt - RAISĘ RAJECKĄ,  

- Zastępcę Wójta Gminy - Pana ANATOLA FILIPIUKA,  

- Skarbnika Gminy – Panią NADZIEJĘ SOKOŁOWSKĄ,   

- Komendanta Powiatowego Policji w Bielsku Podlaskim – Pana WOJCIECHA 

MACUTKIEWICZA, 

- pracowników Urzędu Gminy. 

Lista obecności zaproszonych – stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

2. Ustalenie porządku obrad. 
Zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z propozycją porządku obrad oraz projektami uchwał, 

wszyscy radni otrzymali w formie elektronicznej (Załącznik Nr 3 do protokołu). 

Przewodniczący poinformował, że materiały będące przedmiotem sesji zostały zgodnie ze 

Statutem Gminy  zaopiniowane przez Komisje Rady Gminy na posiedzeniu w dniu 23 lutego 

br. Dodał, że w dniu 24 lutego br. do Urzędu Gminy wpłynęła e-mailem korespondencja od 

Klubu Radnych Konstruktywni dotycząca propozycji wprowadzenia zmian w Statucie Gminy 

Bielsk Podlaski. Korespondencja została przekazana wszystkim radnym na tablety. Z uwagi 

na to, że korespondencja wpłynęła w terminie uniemożliwiającym merytoryczne odniesienie 

się do przedłożonego materiału,  zgłosił wniosek o zdjęcie z proponowanego porządku sesji 

punktu 12 o treści:    

„Powzięcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Bielsk Podlaski” 

Zwrócił się do radnych o przegłosowanie  zgłoszonego wniosku.  

Głosowano w sprawie: 
Wniosek Przewodniczącego Rady Gminy o zdjęcie z porządku obrad pkt 12 " Powzięcie 

uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Bielsk Podlaski".  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław 

Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anatol Grzegorz Tymiński 

Punkt 12 „Powzięcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Bielsk Podlaski” 

zdjęto z porządku sesji. 

Po zakończeniu głosowania Przewodniczący Rady Gminy odczytał aktualną propozycję 

porządku obrad, po wykreśleniu punktu 12. 



Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIV Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 30 grudnia 

2020 r. 

4. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w Gminie Bielsk Podlaski 

w 2020 r. 

5. Powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

6. Powzięcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu 

/Przebudowa ulicy we wsi Łubin Kościelny/. 

7. Powzięcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu 

/Przebudowa drogi powiatowej Kozły – Podbiele/. 

8. Powzięcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla części gruntów położonych w obrębie wsi Augustowo, gmina Bielsk Podlaski – 

obszar 2. 

9. Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski /Deniski/. 

10. Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski /Stupniki/. 

11. Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski /Kotły/. 

12. Powzięcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej przez Pana Piotra 

Rakowskiego w dniu 11 grudnia 2020 r. 

13. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Bielsk 

Podlaski za 2020 rok. 

14. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Bielsk Podlaski w okresie międzysesyjnym 

od dnia 30 grudnia 2020 r. do dnia 25 lutego 2021 r. 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

16. Odpowiedzi na interpelacje. 

17. Wolne wnioski i informacje. 

18.  Zamknięcie sesji. 

Uwag nie zgłoszono, więc porządek obrad został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Ustalenie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Porządek XXV Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski został przyjęty. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXIV Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 30 

grudnia 2020 r. 
Protokół z XXIV Sesji Rady Gminy z dnia 30 grudnia 2020 r. został sporządzony, doręczony 

radnym w formie elektronicznej i udostępniony do wglądu w pok. 113 Urzędu Gminy. Radni 

nie zgłosili na piśmie uwag do protokołu.   

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXIV Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 30 grudnia 2020 r.  



Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław 

Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

4. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w Gminie 

Bielsk Podlaski w 2020 r. 
Informację wszyscy radni otrzymali w formie elektronicznej (Załącznik Nr 4 do protokołu). 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Komisje nie zgłosiły żadnych uwag na 

posiedzeniach komisji. W dniu wczorajszym 25 lutego br. wpłynęła aktualizacja informacji, 

która została przekazana radnym na tablety. Zwrócił się do  Komendanta Powiatowego Policji 

w Bielsku Podlaskim Pana Wojciecha Macutkiewicza o przedstawienie informacji.  

Komendant poinformował na wstępie, że działania policji w 2020 r. były głównie skierowane 

na zadania związane ze zwalczaniem koronawirusa (sprawdzanie osób objętych 

kwarantanną). Działania policji były później wspierane przez Wojska Obrony Terytorialnej. 

Liczba osób objętych kwarantanną w Gminie Bielsk Podlaski wyniosła  w ub. roku 802. 

Oprócz zadań związanych ze zwalczaniem pandemii, policja realizowała inne właściwe dla 

policji zadania związane z zapewnieniem porządku i bezpieczeństwa publicznego. 

Komendant przedstawił opisane w załączonej informacji dane statystyczne związane ze 

zwalczaniem przestępstw i ich wykrywalnością z podziałem na poszczególne kategorie 

przestępstw. Odnotowano 101 przestępstw, z czego 90 zostało wykrytych. Nie odnotowano 

przestępstw typu rozboje i kradzieży pojazdów. Zmniejszyła się liczba Niebieskich Kart. W 

2020 r. priorytetem były zadania związane z ruchem drogowym. Liczba wypadków 

drogowych spadła o połowę, spadła również liczba kolizji drogowych oraz ofiar śmiertelnych. 

Wynika to m.in. z zaostrzeniem polityki karania. Komendant podziękował wszystkim 

mieszkańcom za udział w przedsięwzięciu, jakim jest krajowa mapa zagrożeń bezpieczeństwa 

(prawie 800 zgłoszeń dot. głównie naruszeń przepisów ruchu drogowego).  W ramach 

realizacji od ub. roku  art. 15aa ustawy o policji, wydawane są nakazy i zakazy zbliżania się 

oraz zakazy opuszczania miejsca zamieszkania (ponad 20 w powiecie bielskim). Zadanie to 

jest związane z realizacją programu Niebieskiej Karty. Złamanie nałożonego zakazu grozi 

aresztem. Komendant powiedział o zagrożeniach bieżących (wypadki drogowe, oszustwa 

dokonywane za pośrednictwem internetu, oszustwa „na wnuczka” i „na policjanta”). Podał 

przykład udaremnienia takiego oszustwa na terenie powiatu. Inne zagrożenia to kradzieże 

mienia, najczęściej z posesji, w tym również paliwa. Podziękował za współpracę z gminą i 

szkołami w Łubinie Kościelnym i Augustowie, które mimo utrudnień związanych z pandemią 

aktywnie współpracują z Komendą podczas realizacji zadań związanych z profilaktyką 

(wymienił kilka przedsięwzięć, m.in. „Dziecięca Szkoła Bezpieczeństwa”, współpraca z 

Klubem Seniora). Podziękował również za wsparcie finansowe, które pozwoliło na zakup 

radiowozów oraz doposażenie policjantów z ruchu drogowego. 

Kończąc swoją wypowiedź, Pan Komendant poprosił o pytania. 

Radny JERZY PAC 

- Jako mieszkaniec wsi Łubin Kościelny zgłosił problem dotyczący drogi krajowej, gdzie 

dopuszczalna prędkość przez skrzyżowanie wynosi 70 km/godz. Na krzyżówce nie ma 

przejścia dla pieszych, a przez tą drogę przechodzą codziennie dzieci do szkoły. Powiedział o 

kilkakrotnych interwencjach i prośbach w tej sprawie. Zwrócił uwagę, że w międzyczasie 

zmienił się już  trzeci komendant, a w tej sprawie nic jeszcze nie zrobiono. Radny powiedział 



o planowanej przebudowie tej drogi, ale zanim do tego dojdzie, zasugerował, aby dla 

poprawy bezpieczeństwa przynajmniej zmniejszyć dopuszczalną prędkość w tym miejscu. 

Komendant WOJCIECH MACUTKIEWICZ 

- Odnosząc się do zgłoszonego problemu, powiedział, że to nie komendanci ustawiają znaki 

prędkości na drogach, więc zmiana komendantów w tej sprawie nie ma znaczenia. Policja 

może jedynie monitować i zgłaszać wnioski do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i 

Autostrad. O ograniczeniu prędkości, ustanowieniu znaków drogowych czy przejść dla 

pieszych decyduje zarządca drogi. Komendant zadeklarował, że w zgłoszonej sprawie, po 

przyjrzeniu się, wniosek zostanie ponowiony, ale za efekt i ostateczne decyzje policjanci nie 

odpowiadają. 

 

Innych pytań nie zgłoszono. O głos wcześniej prosił radny JERZY CHILKIEWICZ, ale nie 

udało się uzyskać połączenia. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że informacja została przyjęta. 

 

5. Powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 
Wniosek Wójta Gminy o przyjęcie zaproponowanych  zmian oraz projekt uchwały w tej 

sprawie wszyscy radni otrzymali w formie elektronicznej (Załącznik Nr 5 do protokołu). 

Proponowane zmiany przedstawiła Skarbnik Gminy NADZIEJA SOKOŁOWSKA zgodnie z 

załączonym wnioskiem. 

Zgodnie z § 41 Statutu Gminy, STANISŁAW OLSZEWSKI zwrócił się do 

Przewodniczących Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji odnośnie 

przedłożonych propozycji zmian.  

- Komisja Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej  

Opinii nie przedstawiono z powodu utraty łączności z Przewodniczącym Komisji JERZYM 

CHILKIEWICZEM. 

- Komisja Oświaty i Spraw Społecznych 

Przewodniczący Komisji ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI: Komisja nie wniosła uwag, 

zaproponowane zmiany zaopiniowano pozytywnie. 

- Komisja Rewizyjna; 

Przewodniczący Komisji WALENTY GAŁUSZEWSKI: Komisja nie wniosła uwag, 

propozycje zmian zaopiniowano pozytywnie. 

 

O głos poprosił Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych ANATOL 

GRZEGORZ TYMIŃSKI, który powiedział, że do większości omawianych przez komisje 

punktów nie wnoszono uwag, w związku z tym zgłosił propozycję, aby w punktach, w 

których nie zgłaszano uwag, o pozytywnych opiniach komisji informował prowadzący sesję 

Przewodniczący Rady Gminy, natomiast przy punktach, w których były zgłaszane uwagi, 

opinię i zgłaszane przez Komisję propozycje przedstawi jej Przewodniczący. Zdaniem 

radnego nie ma sensu takiej procedury powtarzać. 

Odnosząc się do zgłoszonej propozycji, Przewodniczący Rady Gminy zwrócił uwagę, że ze 

Statutu Gminy wynika, że przedstawiciele Komisji lub Przewodniczący Komisji muszą sami 

przedstawić taką opinię. 

Innych uwag nie zgłoszono, więc Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok..  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 



ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław 

Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy Bielsk Podlaski przyjęła 

Uchwałę Nr XXV/182/2021 

z dnia 26 lutego 2021 r. 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok 

Uchwała - stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu. 

 

6. Powzięcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Bielskiemu /Przebudowa ulicy we wsi Łubin Kościelny/. 
Wniosek Wójta Gminy oraz projekt uchwały w tej sprawie wszyscy radni otrzymali w formie 

elektronicznej (Załącznik Nr 7 do protokołu). 

STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że pomoc finansową w wysokości 5.000 zł 

udziela się na zadanie pn. „Przebudowa ulicy w m. Łubin Kościelny – poprawa 

bezpieczeństwa ruchu drogowego w rejonie Szkoły Podstawowej” Pieniądze zostaną 

przeznaczone na wykup gruntów na poszerzenie pasa drogi. 

Prosząc Przewodniczących Komisji o opinię, STANISŁAW OLSZEWSKI podkreślił, że ta 

procedura będzie realizowana, ponieważ były zastrzeżenia, że ten przepis Statutu Gminy nie 

jest przestrzegany w trakcie obrad sesji. 

STANISŁAW OLSZEWSKI zwrócił się do Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

stanowiska poszczególnych Komisji w sprawie przedłożonego projektu uchwały.  

- Komisja Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej  

Z powodu utraty łączności z Przewodniczącym Komisji JERZYM CHILKIEWICZEM, 

opinię Komisji przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. Poinformował, że przeciwwskazań 

do sprzedaży nie zgłoszono (opinia pozytywna).   

- Komisja Oświaty i Spraw Społecznych 

Przewodniczący Komisji ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI: Komisja nie wniosła żadnych 

uwag. 

- Komisja Rewizyjna; 

Przewodniczący Komisji WALENTY GAŁUSZEWSKI: opinia pozytywna. 

 

Ponieważ nie zgłoszono uwag do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Powzięcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu. 

 

W międzyczasie Wiceprzewodniczący Rady Gminy JERZY CHILKIEWICZ zgłosił 

telefonicznie prośbę o przerwę w obradach z uwagi na utratę połączenia internetowego. 

W związku z tym o godz. 9.45 Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach w 

celu usunięcia usterki technicznej, po której Rada Gminy powróci do głosowania.  

O godz. 9.55 radny JERZY CHILKIEWICZ zgłosił uzyskanie połączenia, więc ponownie 

przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 



Mikołaj Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław 

Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy Bielsk Podlaski przyjęła 

Uchwałę Nr XXV/183/2021 

z dnia 26 lutego 2021 r.  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu 

Uchwała - stanowi Załącznik Nr 8 do protokołu. 

 

7. Powzięcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Bielskiemu /Przebudowa drogi powiatowej Kozły – Podbiele/. 
Wniosek Wójta Gminy oraz projekt uchwały w tej sprawie wszyscy radni otrzymali w formie 

elektronicznej (Załącznik Nr 9 do protokołu.) 

Pomoc finansową w wysokości 10.000 zł udziela się na zadanie pn. „Rozbudowa drogi 

powiatowej Kozły – Podbiele”. Pieniądze zostaną przeznaczone na wykup gruntów na 

poszerzenie drogi powiatowej. 

STANISŁAW OLSZEWSKI zwrócił się do Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

stanowiska poszczególnych Komisji.  

- Komisja Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej  

Przewodniczący Komisji ANDRZEJ BOROWSKI: Komisja nie wniosła żadnych uwag 

- Komisja Oświaty i Spraw Społecznych 

Przewodniczący Komisji ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI: Komisja nie wniosła żadnych 

uwag. 

- Komisja Rewizyjna; 

Przewodniczący Komisji WALENTY GAŁUSZEWSKI: opinia pozytywna. 

W związku z brakiem uwag do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził 

głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 
Powzięcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław 

Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

Rada Gminy przyjęła 

Rada Gminy Bielsk Podlaski przyjęła 

Uchwałę Nr XXV/184/2021 

z dnia 26 lutego 2021 r. 

w sprawie zmian udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu 

Uchwała - stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu. 

 

8. Powzięcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części gruntów położonych w obrębie wsi Augustowo, 

gmina Bielsk Podlaski – obszar 2. 
Wniosek Wójta Gminy oraz projekt uchwały w tej sprawie wszyscy radni otrzymali w formie 

elektronicznej (Załącznik Nr 11 do protokołu). 



STANISŁAW OLSZEWSKI zwrócił się do Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

stanowiska poszczególnych Komisji.  

- Komisja Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej  

Przewodniczący Komisji ANDRZEJ BOROWSKI: Komisja nie wniosła żadnych uwag 

- Komisja Oświaty i Spraw Społecznych 

Przewodniczący Komisji ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI: Komisja nie wniosła żadnych 

uwag. 

- Komisja Rewizyjna; 

Przewodniczący Komisji WALENTY GAŁUSZEWSKI: opinia pozytywna. 

Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że podczas 

wyłożenia do publicznego wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wpłynęły uwagi. Zgodnie z procedurą do projektu uchwały został dołączony 

wykaz nieuwzględnionych przez Wójta Gminy uwag. Każda z nieuwzględnionych uwag 

podlega głosowaniu. W związku z powyższym poinformował, że Rada Gminy będzie  

głosować nad nieuwzględnieniem tych uwag. Szczegółowa treść uwag oraz wyjaśnienia 

powodów ich nieuwzględnienia w projekcie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego była przedstawiana na posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

 

Pierwsza uwaga dot. ustaleń projektu planu dot. terenów oznaczonych symbolami 1.2R, 1.4R 

i 2.4R, WS, 2.7R, WS. 

O głos poprosił radny JERZY ONACIK, który zgłosił pytanie: Czy na obszarze 

12R14R2.4RWS można budować dom mieszkalny ? Dodał, że w miejscowości Augustowo 

zabudowa zagrodowa jest bardzo gęsta. Zdaniem radnego, aby rozładować tą gęstą zabudowę 

w planie zagospodarowania przestrzennego, należy zezwolić na budowę domów przy drogach 

gminnych 6KD-D4KD-D i 3KD-D. 

 

Przewodniczący Rady Gminy odnosząc się do zgłoszonego pytania zwrócił uwagę, że ta 

kwestia była już radnemu wyjaśniana, ale jeśli jest taka potrzeba, to  wyjaśnienie przedstawi 

Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK, który odczytał fragment Działu II 

przedłożonego projektu uchwały  dotyczący ustaleń do tego terenu. 

 

Radny JERZY ONACIK zgłosił niezadowolenie z wyjaśnień, ponieważ prosił o udzielenie 

konkretnej odpowiedzi na pytanie, czy można postawić dom na terenach 12R14R2.4RWS, 

czyli  z odwrotnej strony działki ? 

Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK udzielił odpowiedzi potwierdzającej, że na 

terenie wskazanym przez radnego można postawić dom. 

 

Wobec braku innych pytań, Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania nad  

 nie uwzględnieniem uwagi Nr 1. 

 

Głosowano w sprawie: 
Nieuwzględnienia uwagi dot. przesunięcia linii zabudowy zagrodowej na wysokość drogi 

gminnej 6KD-D od strony północnej i do drogi gminnej 4 KD-D od strony południowej..  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Jerzy 

Onacik, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alina Korszak, Jerzy Pac 

 

Druga uwaga dot. ustaleń projektu planu  terenu oznaczonego symbolem 2.2U: 

O głos poprosił radny JERZY ONACIK, który zgłosił następujące pytanie: Jeżeli działka 

ewidencyjna Nr 699 zgodnie ze Studium Uwarunkowań Kierunków Zagospodarowania 

Przestrzennego Gminy Bielsk Podlaski, obszar o którym mowa oznaczony jest symbolem 

„U”, to dlaczego działkę Nr 696 (taki numer miała ta działka wcześniej) podzielono i 

sprzedano pod dom mieszkalny grunt, na którym stał sklep GS, chociaż był oznaczony 

symbolem „U” ? Radny dodał, że ta działka zawsze była usługowa (sklep GS, Klub, 

biblioteka, młyn, suszarnia zboża, punkt zlewni mleka, OSP, świetlica wiejska) ? 

Wyjaśnienia w zgłoszonej przez radnego sprawie przedstawił Zastępca Wójta Gminy 

ANATOL FILIPIUK. Poinformował, że działka nr 696 nie była podzielona. Działka, gdzie 

był sklep ma Nr 695. Została ona zakupiona i wydano decyzję na zasadzie tzw. dobrego 

sąsiedztwa. Jest pozwolenie na budowę budynku mieszkalnego, nieruchomość ma oznaczenie 

RM (zabudowa zagrodowa), ponieważ jest to już istniejąca zabudowa. Faktycznie kiedyś tam 

był sklep. W trybie decyzji o warunkach zabudowy osoba ta otrzymała decyzję na budynek 

mieszkalny i obecnie ma pozwolenie na budowę. 

 

Wobec braku innych pytań, Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania nad 

 nieuwzględnieniem uwagi Nr 2. 

 

Głosowano w sprawie: 
Nie uwzględnienia uwag dot. dopuszczenia możliwości lokalizacji zabudowy mieszkaniowej 

jednorodzinnej na działce Nr ew. 697. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Lucyna 

Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Alina Korszak, Jerzy Onacik, Jerzy Pac 

 

Trzecia uwaga dot. ustaleń projektu planu  terenu oznaczonego symbolem 2.2U. 

Nikt nie zabrał głosu, więc przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Nieuwzględnienia uwagi dot. naniesienie poprawnego obrysu budynku usytuowanego na 

działce Nr ew. 697. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Lucyna 

Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 



Alina Korszak, Jerzy Onacik, Jerzy Pac 

 

Czwarta uwaga dot. ustaleń projektu planu  terenu oznaczonego symbolem 2.2U: 

Nikt nie zabrał głosu, więc przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
Nieuwzględnienia uwagi dot. korekty linii zabudowy, gdyż zachodzi ona na wybudowany 

budynek lub zmniejszenie odległości linii zabudowy od drogi na działce Nr ew. 697.  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Lucyna 

Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Alina Korszak, Jerzy Onacik, Jerzy Pac 

 

Piąta uwaga dot. ustaleń projektu planu  terenu oznaczonego symbolem 1.3RM, 1.4R: 

Nikt nie zabrał głosu, więc przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Nieuwzględnienia uwagi dot. powiększenia przeznaczenia obszaru zabudowy zagrodowej na 

cały obszar działek Nr ew. 639/1 i 636.  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Lucyna 

Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Alina Korszak, Jerzy Onacik, Jerzy Pac 

 

W związku z tym, że wszystkie uwagi zostały nie uwzględnione STANISŁAW OLSZEWSKI 

zaproponował przystąpienie do podjęcia uchwały w sprawie  miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części gruntów położonych w obrębie wsi Augustowo, 

gmina Bielsk Podlaski – obszar 2. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, więc przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Powzięcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części gruntów położonych w obrębie wsi Augustowo, gmina Bielsk Podlaski – obszar 2.  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Lucyna 

Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 



Alina Korszak, Jerzy Onacik, Jerzy Pac 

 

Rada Gminy Bielsk Podlaski przyjęła 

Uchwałę Nr XXV/185/2021 

z dnia 26 lutego 2021 r. 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części gruntów 

położonych w obrębie wsi Augustowo, gmina Bielsk Podlaski – obszar 2. 

Uchwała - stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu. 

 

9. Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski /Deniski/. 
Wniosek Wójta Gminy (Załącznik Nr 13 do protokołu) dotyczy przeznaczenia do sprzedaży 

nieruchomości gruntowej położonej w obrębie gruntów wsi Deniski oznaczonej Nr 

ewidencyjnym 689 o powierzchni 6,37 ha. Wartość wnioskowanej do sprzedaży 

nieruchomości, zgodnie z wyceną rzeczoznawcy majątkowego wynosi 147.010,00 zł. 

STANISŁAW OLSZEWSKI zwrócił się do Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

stanowiska poszczególnych Komisji.  

- Komisja Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej  

Przewodniczący Komisji ANDRZEJ BOROWSKI: Komisja nie wniosła żadnych uwag 

- Komisja Oświaty i Spraw Społecznych 

Przewodniczący Komisji ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI: Komisja nie wniosła żadnych 

uwag. 

- Komisja Rewizyjna; 

Przewodniczący Komisji WALENTY GAŁUSZEWSKI: opinia pozytywna. 

 

Wobec braku dyskusji i niezgłoszenia pytań i uwag Przewodniczący Rady Gminy zarządził 

głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 
Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Lucyna 

Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

PRZECIW (3) 

Alina Korszak, Jerzy Onacik, Jerzy Pac 

 

Rada Gminy Bielsk Podlaski przyjęła 

Uchwałę Nr XXV/186/2021 

w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 

Gminy Bielsk Podlaski 

Uchwała - stanowi Załącznik Nr 14 do protokołu. 

 

10. Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski 

/Stupniki/. 



Wniosek Wójta Gminy (Załącznik Nr 15 do protokołu) dotyczy przeznaczenia do sprzedaży 

nieruchomości gruntowej położonej w obrębie gruntów wsi Stupniki oznaczonej Nr 

ewidencyjnym 60 o powierzchni 0,20 ha. Wartość wnioskowanej do sprzedaży 

nieruchomości, zgodnie z wyceną rzeczoznawcy majątkowego wynosi 20.100,00 zł. 

STANISŁAW OLSZEWSKI zwrócił się do Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

stanowiska poszczególnych Komisji.  

- Komisja Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej  

Przewodniczący Komisji ANDRZEJ BOROWSKI: Komisja nie wniosła żadnych uwag 

- Komisja Oświaty i Spraw Społecznych 

Przewodniczący Komisji ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI: Komisja nie wniosła żadnych 

uwag. 

- Komisja Rewizyjna; 

Przewodniczący Komisji WALENTY GAŁUSZEWSKI: opinia pozytywna. 

 

Wobec braku dyskusji i niezgłoszenia pytań i uwag Przewodniczący Rady Gminy zarządził 

głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 
Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław 

Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy Bielsk Podlaski przyjęła 

Uchwałę Nr XXV/187/2021 

w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 

Gminy Bielsk Podlaski 

Uchwała - stanowi Załącznik Nr 16 do protokołu. 

 

11. Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski 

/Kotły/. 
Wniosek Wójta Gminy (Załącznik Nr 17 do protokołu) dotyczy przeznaczenia do sprzedaży 

udziału 1/3 w nieruchomości gruntowej położonej w obrębie gruntów wsi Kotły oznaczonej 

Nr ewidencyjnym 482 o powierzchni 0,31 ha. Wartość wnioskowanej do sprzedaży 

nieruchomości, zgodnie z wyceną rzeczoznawcy majątkowego wynosi 10.410,00 zł. 

STANISŁAW OLSZEWSKI zwrócił się do Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

stanowiska poszczególnych Komisji.  

- Komisja Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej  

Przewodniczący Komisji ANDRZEJ BOROWSKI: Komisja nie wniosła żadnych uwag 

- Komisja Oświaty i Spraw Społecznych 

Przewodniczący Komisji ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI: Komisja nie wniosła żadnych 

uwag. 

- Komisja Rewizyjna; 

Przewodniczący Komisji WALENTY GAŁUSZEWSKI: opinia pozytywna. 



 

Wobec braku dyskusji i niezgłoszenia pytań i uwag Przewodniczący Rady Gminy zarządził 

głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław 

Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy Bielsk Podlaski przyjęła 

Uchwałę Nr XXV/188/2021 

w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 

Gminy Bielsk Podlaski 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 18 do protokołu. 

 

12. Powzięcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej przez Pana 

Piotra Rakowskiego w dniu 11 grudnia 2020 r. 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w dniu 11 grudnia 2020 r. za pośrednictwem 

poczty elektronicznej do Rady Gminy Bielsk Podlaski wpłynęła petycja Pana Piotra 

Rakowskiego (Załącznik Nr 19 do protokołu) w zakresie rozważenia podjęcia działań 

mających na celu zapobieżenie wykluczeniu i segregacji społecznej mieszkańców Gminy 

Bielsk Podlaski, a w szczególności dotyczących masowych szczepień przeciwko wirusowi 

SARS-CoV-2, noszących cech eksperymentu naukowego. W dniu 19 lutego 2021 r. Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji rozpatrywała petycję i przygotowała opinię, której treść została 

przekazana na tablety wszystkim radnym. 

STANISŁAW OLSZEWSKI zwrócił się do Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

stanowiska poszczególnych Komisji.  

- Komisja Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej  

Przewodniczący Komisji ANDRZEJ BOROWSKI: Komisja nie wniosła żadnych uwag 

- Komisja Oświaty i Spraw Społecznych 

Przewodniczący Komisji ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI poinformował, że Komisja nie 

zgadza się z uzasadnieniem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, iż uchwalenie petycji nie ma 

podstaw prawnych. Wyraża negatywną opinię w sprawie jej uchwalenia. Przewodniczący 

komisji, w imieniu własnym i członków komisji chce, aby do tego zastrzeżenia odniósł się 

prawnik lub Pani Wójt, czy rzeczywiście nie ma podstaw prawnych do uchwalenia tej petycji, 

i tym samym czy członkowie komisji mają rację.  

- Komisja Rewizyjna; 

Przewodniczący Komisji WALENTY GAŁUSZEWSKI: Komisja jest przeciwna podjęciu tej 

uchwały. 

Do opinii Komisji odniosła się Wójt Gminy Bielsk Podlaski. Powiedziała, że całość materiału 

dot. tej petycji była analizowana przez prawników, w szczególności przez Pana JANA 

WOŁOSOWICZA. W związku z tym materiał przygotowany radnym nie wymaga w tej 

chwili ponownego rozpatrywania przez radcę prawnego, ponieważ on to przygotował w takiej 

treści, jaka radnym została przekazana. 



Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych – ANATOL GRZEGORZ 

TYMIŃSKI dodał, że każdy popełnia błędy i zdaniem komisji radca również tym razem 

popełnił błąd, ponieważ  Rada ma prawo uchwalić taką petycję. Radny odniósł się również do 

wypowiedzi Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, który powiedział, że wyraża negatywną 

opinię w sprawie podjęcia tej uchwały. Jeżeli taką opinie wyraża, oznacza to, że jest za 

uchwaleniem petycji. 

Wobec braku innych głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 

nad nieuwzględnieniem petycji Pana Piotra Rakowskiego.  

Głosowano w sprawie: 
Powzięcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej przez Pana Piotra Rakowskiego w 

dniu 11 grudnia 2020 r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Borowski, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj Kiryluk, Jan 

Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Lucyna Tkaczuk, Anatol 

Grzegorz Tymiński 

PRZECIW (2) 

Jerzy Bajena, Alina Korszak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Mikołaj Car, Jerzy Onacik, Jerzy Pac 

 

Rada Gminy Bielsk Podlaski przyjęła 

Uchwałę Nr XXV/189/2021 

w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej przez Pana Piotra Rakowskiego w dniu 11 

grudnia 2020 r. 

Uchwała - stanowi Załącznik Nr 20 do protokołu. 

 

13. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 

przez Gminę Bielsk Podlaski za 2020 rok. 
Sprawozdanie  stanowi Załącznik Nr 21 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bielsk Podlaski poinformował, że  w szkołach na terenie 

Gminy Bielsk Podlaski na podstawie złożonych sprawozdań oraz przeprowadzonych 

wyliczeń, jednorazowe dodatki wyrównawcze nie były wypłacane w związku z osiągnięciem 

w 2020 roku wysokości średnich wynagrodzeń. Nikt nie zabrał głosu w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy przyjęła sprawozdanie. 

 

14. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Bielsk Podlaski w okresie 

międzysesyjnym od dnia 30 grudnia 2020 r. do dnia 25 lutego 2021 r. 
Sprawozdanie Wójta Gminy radni otrzymali w formie elektronicznej (Załącznik Nr 22 do 

protokołu). STANISŁAW OLSZEWSKI zwrócił się do  Pani Wójt o przedstawienie  treści 

sprawozdania. Po przedstawieniu sprawozdania Wójt Gminy RAISA RAJECKA zwróciła się 

do radnych z prośbą, aby podczas rozmów z mieszkańcami w swoich okręgach wyborczych, 

poprosili ich o wstrzymanie się od wyjeżdżania do prac polowych przez drogi gminne. Takie 

działania rolników już się rozpoczęły, ale w związku z tym, że na gruncie jest jeszcze mokro 

jest prośba o wstrzymanie się od wyjeżdżania do czasu aż drogi wyschną. W przeciwnym 

razie mieszkańcy będą interweniować w sprawie zniszczonych dróg (głębokie koleiny) przez 



ciężki sprzęt rolniczy. Pani Wójt poprosiła wszystkich mieszkańców o ludzkie podejście do 

tej sprawy. Trzeba poczekać z rozpoczęciem prac polowych, bo trudno będzie wyremontować 

zniszczone drogi. 

Radni nie zgłosili żadnych pytań. 

 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 
W okresie międzysesyjnym nie wpłynęły interpelacje i zapytania od radnych. 

 

16. Odpowiedzi na interpelacje. 
W związku z brakiem interpelacji, nie ma też odpowiedzi na nie. 

 

17. Odpowiedzi na interpelacje. 
 

W dyskusji wzięli udział: 

Radna ALINA KORSZAK 

- Podziękowała za uwzględnienie uwag Klubu Radnych Konstruktywni do statutu gminy, 

wyrażając jednocześnie nadzieję na możliwość dyskusji nad nimi na posiedzeniach komisji w 

marcu. 

Radny JERZY ONACIK 

- Zgłosił pytanie dotyczące Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego 

(Augustowo). Wcześniej odczytał fragment uchwały dotyczący ustalenia stawki procentowej 

służącej naliczaniu jednorazowej opłaty (30%) z tytułu wzrostu wartości nieruchomości. 

Dlaczego ustalono tak wysoką stawkę i kto to ustalił ? 

Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK 

- Wyjaśnił, że jest to opłata planistyczna, która powstaje wtedy, gdy działka, która nie była 

zagospodarowana, jest rolna, ale    przeznaczona na zabudowę zagrodową czy usługową, 

zostaje sprzedana w ciągu 5 lat od uchwalenia planu. Wówczas naliczana jest opłata w wys. 

30% wzrostu wartości nieruchomości. Dodał, że nie jest to opłata adiacencka. Jeżeli działka 

zostaje zbyta po 5 latach, opłata taka nie jest naliczana. Jest to opłata w celu zmniejszenia 

tzw. „cwaniakowania”, czyli ktoś nabywa nieruchomość i sprzedaje ją szybko, aby na tym 

zarobić. Wysokość opłaty jest przyjęta ustawowo (górna stawka). 

Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI 

- W związku z odstąpieniem od nowelizacji Statutu Gminy Bielsk Podlaski, zapytał, jaki 

będzie dalszy tryb procedowania nad nowelizacją statutu ? 

- Nawiązał do przedstawiania przez przewodniczących komisji opinii w sprawach 

rozpatrywanych na sesji. Na dzisiejszej sesji było to dosyć proste, bowiem większość 

punktów komisje zaopiniowały pozytywnie. Jednak czasami pytań, uwag lub wypracowanych 

wniosków jest więcej, trudno więc przewodniczącemu komisji wszystko zapamiętać i 

przytoczyć. Zaproponował więc, aby obsługa rady przygotowywała przynajmniej w punktach 

takie stanowisko w oparciu o zapisy w protokole z przebiegu posiedzenia komisji. 

Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI 

-  Zwrócił uwagę, że w związku z tym należy zmienić Statut Gminy. 

Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI 

- Dodał, że stanowiska Komisji powinny trafić do Wójta Gminy, aby umożliwić odniesienie 

się do nich. 

Wójt Gminy – RAISA RAJECKA 
-  Przypomniała, że podczas stacjonarnych obrad rady gminy jeden z radnych zwrócił uwagę, 

że stanowiska komisji nie są przedstawiane. W celu uniknięcia kolejnych dyskusji bądź uwag 

w sprawie nierealizowania przepisów statutu, Przewodniczący Rady Gminy zwraca się teraz 

do przewodniczących o przedstawienie stanowiska poszczególnych komisji. Przytoczyła treść 



§ 41 ust. 1 statutu, w którym wyraźnie zapisano, że stanowisko komisji przedstawia na 

posiedzeniu rady gminy przewodniczący komisji lub osoba przez niego wyznaczona 

(sprawozdawca). Dodała również,  że w trakcie procedowania nad nowym Statutem Gminy. 

Klub Radnych Konstruktywni złożył poprawki, które wysłano 23 lutego do Urzędu Gminy po 

godzinach pracy, w związku z tym  e-mail został odebrany w dniu  następnym  - 24 lutego. 

Złożone przez klub uwagi należy przeanalizować i zastanowić się, czy wprowadzić 

zaproponowane zmiany. Zwróciła się do radnych o wyrażenie opinii w kwestii wniesionych 

zmian, co będzie pomocne przy analizowaniu ich przez radców prawnych. 

Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI 

- W związku ze złożeniem przez KRK propozycji zmian do statutu, których jest dużo, zgłosił 

propozycję, aby przy udziale prawników pracownicy Urzędu Gminy przygotowali projekt 

statutu z uwzględnieniem bądź nie uwzględnieniem zgłoszonych zmian, a następnie 

zorganizować wspólne posiedzenie komisji w celu przedyskutowania. Uwag jest dużo, a 

część z nich może być niezgodna z prawem. 

Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI 

- Poinformował, że taki właśnie jest plan. Dodał, że jest również rozważana możliwość 

odbywania kolejnych posiedzeń w formie stacjonarnej, ale będzie to zależało od sytuacji 

epidemicznej. 

Radny ANDRZEJ BOROWSKI 

- Zapytał, ile w gminie jest osób zakażonych koronawirusem oraz jaka jest liczba osób 

zaszczepionych ? 

Wójt Gminy – RAISA RAJECKA 
- Poinformowała, że na początku pandemii takie informacje były przekazywane przez 

SANEPID dla celów pomocy społecznej świadczonej przez GOPS. Aktualnie Urząd Gminy 

takich informacji nie otrzymuje z uwagi na ochronę danych osobowych. Brak również 

informacji o ilości szczepień. UG jest jedynie informowany w sytuacji konieczności 

zapewnienia dowozu na szczepienie osoby, która sama nie jest w stanie dojechać do punktu 

szczepień. Taka sytuacja już wystąpiła. W marcu zawieziemy tego mieszkańca na drugą 

dawkę szczepienia. Pani Wójt zadeklarowała, że sprawdzi i udzieli odpowiedzi na piśmie. 

Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI 

- Zapytał, czy został wykonany projekt na budowę boiska przy Szkole Podstawowej w 

Łubinie Kościelnym, jeśli tak to  na jaką kwotę opiewa kosztorys inwestorski ? 

Radny JERZY PAC 

- Powiedział, że widział projekt boiska u Pani Dyrektor w Szkole. 

Wójt Gminy – RAISA RAJECKA 
- Potwierdziła wykonanie projektu boiska. Kwota, o którą zapytał radny jest zbliżona do 

kwoty przewidzianej w planie inwestycyjnym. Nie podała dokładnej wysokości, ponieważ 

wymaga to sięgnięcia do dokumentów. Od 1 marca br. rusza nabór wniosków na budowę  

boisk, w związku z tym będzie przygotowywany wniosek o dofinansowanie tej inwestycji.. 

Minimalna kwota, jeśli chodzi o wartość inwestycji to 600 tys. zł. 

Radny JERZY CHILKIEWICZ 

- Przeprosił za kłopoty, jakie sprawił w trakcie sesji spowodowane problemami technicznymi. 

Radny JERZY BAJENA 

-  Wypowiedział się w sprawie Statutu Gminy i jego zmian. Podkreślił, że Statut jest 

konstytucją samorządu, więc należy podejść do tego tematu z wielką starannością. Sytuacja 

epidemiczna mocno utrudnia prace, dlatego uznał, że można pracować na statutem, kiedy 

pandemia będzie w odwrocie lub wtedy, gdy związane z tym obostrzenia ulegną złagodzeniu. 

Pośpiech nie jest wskazany i nie jest dobrym wyborem.. Porozumiewanie się za pomocą 

Internetu utrudnia pracę, nie są to warunki robocze. 

Radny JERZY PAC 



- Zgłosił, że chce kontynuować swoją wypowiedź w sprawie boiska przy szkole w Łubinie 

Kościelnym. Przypomniał, że jakiś czas temu zwracano uwagę na dużą kwotę przewidzianą 

na realizację tej inwestycji. Była też mowa o tym, że projekt przewiduje nawierzchnię o 

podłożu trawiastym. Radny powiedział, że jest to boisko o dużych wymiarach, jego 

nawierzchnia będzie trawiasta, ale wykonana ze sztucznej trawy. Dodatkowo będzie boisko 

do gry w siatkówkę i piłkę ręczną, będzie dwutorowa bieżnia oraz do skoku w dal. Całość 

zostanie ogrodzona do wys. 4 metrów. Dla autobusów dowożących dzieci do szkoły zostanie 

utworzony parking. Dlatego jest taki wysoko koszt inwestycji. 

Radny poinformował również, że jednostka OSP w Łubinie Kościelnym otrzymała nowy 

samochód. Podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do tego zakupu, a w szczególności 

Pani Wójt, Radzie Gminy, która wyraziła zgodę na dofinansowanie, Panu  Oniszczukowi, 

który prowadził dokumentację oraz Prezesowi jednostki OSP w Łubinie Kościelnym, który aż 

do skutku czynił starania o nowy samochód. 

Radny JERZY CHILKIEWICZ 

- Powiedział, że w okolicy takich boisk ze sztuczną nawierzchnia trawiastą nie ma, ani Bielsk, 

Hajnówka, czy Siemiatycze. Wszystkie kluby piłkarskie wyjeżdżają do Zambrowa lub 

Białegostoku. Zwrócił uwagę  na możliwość wykorzystywania boiska na potrzeby nie tylko 

gminy – nawet za odpłatnością. 

Wójt Gminy – RAISA RAJECKA 
- Podziękowała radnemu JERZEMU PACOWI za miłe słowa w związku z zakupem 

samochodu strażackiego dla OSP w Łubinie Kościelnym. Podkreśliła zasługę Prezesa tej 

jednostki w staraniach o nowy sprzęt. Podziękowała również radnym za podjęcie uchwały w 

kwestii dofinansowania samochodu. 

- Mówiąc o boisku szkolnym przy szkole w Łubinie Kościelnym powiedziała, że będzie ono 

oświetlone, co również podwyższa koszty. Boisko wraz ze strukturą towarzyszącą będzie 

realizowane wtedy, gdy zostanie przyznane dofinansowanie. Wyraziła nadzieję na przychylną 

decyzję Ministerstwa Sportu. Odnosząc się do wypowiedzi radnego Jerzego Chilkiewicza 

powiedziała, że boiska szkolne nie są wykorzystywane  w taki sposób jak boiska przy klubach 

sportowych. Szkolne boisko ma być dostępne mieszkańcom i młodzieży. 

 

18. Zamknięcie sesji. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW  

OLSZEWSKI o godz. 1101  zamknął  XXV Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski. 

 

 

                 Przewodniczący 

Rada Gminy Bielsk Podlaski 

       Stanisław Olszewski 

  

 

Przygotował(a): Ala Wawulska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


